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PROTOKÓL NR 23/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI ROLNICTWA I INTEGRACJI Z UNI,I EUROPEJSK,I

ODBYTEGO DNIA 21 LUTEGO 2AO5 ROKU

Komisja w skladzie wg
posiedzenie o godz. 830.
Na posiedzeniu byl réwniez obecny

listy obecnoéci zalqczonej do protokofu rozpocz$a

Burmistrz Miasta Jgdrzejowa Leszek Kapcia.

Porz4dek posiedzenia:
1. Sprawozdanie z pracy Komisji za2O04 rak.
2. Analiza materialów na sesjg
3. Sprawy rózne.

Ad. 1.
Przewodnicz4cy Krzysztof Swietlik przedstawil sprawozdanie z pracy Komisji

zaZAA4 rok. Uwag nie zgioszono.

Ad 2.

Pkt. nr 7 porz4dku sesji.
Uwag nie zgloszono.

Pkt. nr 14 porz4dku sesji.
Radny Ziebit'rski zglosil wniosek, aby w marcu do pkt. 2 dopisaó w nawiasie:

zaproszenie przedstawicieli Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa oraz WODR.

Pkt. nr 8 porz4dku sesji:
Llchwala w sprowie uchwalenia budietu miasta i gminy na 2005 rok'

Radny Barafrski powiedzial, 2e w ubieglym roku zostalo zalatwione w Kielcach 35
000 zl, z których dostaliémy niecale 2 000 zl, resztp otrrymal. Lasków. W tym roku

otrzymaliSmy na Lasków i Sudol 50 000 zl. Po dokoiczeniu prac w Laskowie zostanie ok. 30

000 zt. W Sudole od czasu kanalizacji nie zrobiono nic. Wyglqdateí na to, ze w tym roku nie

skoúczy sig odcinka drogi przez wieé. Sudot daje najwigcej podatku, poniewaz jest tam ok. 30

zakladów, a niektóre zaklady prowadz4 po 4 dzialalnoici. WnioskowaliSmy o udroznienie
BrzeLn\cy w kierunku Prz4slawia. Na odcinku od Wilanowa wieS zrobila je sama. Droga
czgÉciowo usypana jest na prywatnej posesji, wlaécicielce obiecano, 2e cos zostanie zrobione,
a tymczasem nic sig nie robi w tej sprawie. Jak przyjd4 roztopy, to droga zostanie zalana.
Radny Baraúski powiedzial nastgpnie, 2e nie chce on stawiaó wniosków, komu nale2y zabrac.
Wnioskuje o wpisanie do protokolu, aby czgéó nadwy2ki budzetowej, jeéli taka bpdzie,
przeznaczyó na drogg w Sudole. Sqdzi, ze to nikogo nie urazi. Bgdzie wdzigczny kolegom za
poparcie i postawienie takiego wniosku,

Radny Zigbiriski powiedzial, 2e w przeciwieústwie do p. Baraúskiego jest zmuszony
Lebraó. Nie robi tego jednak w imieniu wlasnym, ale w imieniu mieszkañców. Budzet jest

moze i biedny, ale na pewno niesprawiedliwie podzielony. Pracuje on jak umie, nic nie
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poradzt na to,2e nie jest radnym koalicji, którzy dostali po 100, 110, 130 000 zl, a on na

drogg do Potoku nie dostal nic. Bylem wielokrotnie u p. Burmistrza i obiecal on

wygospodarowaó 30 000 zl na tluczeñ na drogi gminne, zeby przynajmniej karetka mogla
prz€1echaó. Na drogi powiatowe p. Burmistrz nie chce zwiqkszaó wydatków boj4c sig, ze

Starostwo Powiatowe nic nie dolozy. Prosi radnych o oddanie drobnych dla nich pienigdzy,

zebralby on wtedy ok. 30 000 zl, co pomno2one przez dwa daje kwotg 60 000 zl. Stawia
wniosek o przesunigcie érodków na drogg powiatowq Potok, przez wieé w kierunku Dworca
PKP: l0 000 z-1. z drogi Diament - tr-ysaków - Mierzwin, 10 000 zl z drogt Chorzewa -

Prz4slaw, 5 000 zl z drogi Jasionna - Lécin i 5 000 zl z drogi Chwaécice - Kotlice. Daioby

mu to 30 000 zl i byloby to juz coé, choó potrzeby sq o wiele wigksze. Prosi o wsparcie.
Radny Król zabral glos jako kolejny im powiedzial, 2e jeSli zostanie coé z pienigdzy

na drogg Prz4slaw Maly - Prz4slaw, to daó. Nic sig nie stanie jak siq kuzdy zrzeknie po par9

ztotych. O zajazd do szkoly ju2trzeci rok walczg i mam przyz' tane. Jeili chodzi o melioracjQ
p. Barañski, to tam potrzebna jest sprawa s4dowa.
Radny Bogdan Król uwaza, ze nale|y zaj4ó sig drogq powiatow4 w Prz4slawiu, gdzie

skrzy2owanie wymaga remontu. Mieszkancy sami naprawiaj4 jak mog4 ale to nie wystarczy.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Teofil Spk przypomnial, 2e w ubieglym roku pan

Zigbiúski dostal pieni4dze na inwestycje; Pan Zigbiírski przypomnial, ze chodzi o 30 tysigcy
zl. Pan Sgk powied zial, 2e w Jasionie nic sig nie udalo zrobió, nawet drogi, któr4 dowozi sig

dzieci do szkoly. Pan Sgk proponuje nie zabieraó pienigdzy ze wsi, ale poszukaÓ w mieécie
i daó na drogp powiatowq,

Burmistrz Leszek Kapcia prosi, aby nie dzielió na wieé i miasto, poniewaZ gdyby miat
byó taki podzial, to musimy pamigtaó o tym, iz w latach 2003 - 2004 wplywy do budzetu
z tytufu podatków z terenów wiejskich wynosily 1,5 ml zl a z terenu miasta 23,1 ml zl.

Wydatki inwestycyjne w tym okresie wynosily na tereny wiejskie 6,1 ml a na tereny miejskie

5,8 ml.
Radny Jan Zigbiñski uwa2a, ze ludzka uczciwoió wymaga, aby w miarg mozliwoSci

byly zaspokajane potrzeby kazdego.
Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, Ze w 20A4 roku ze Érodków gminnych bylo

przeznaczone na drogp powiatow4 w Potoku 30 000 zl. Pozostale irodki wyloZyl Powiat.
Przewodnicz4cy Krzysztof Swietlik uwú4 2e nie nale|y sig klóció, lecz dq¡yó do

porozumienia. Przypomnial, 2e on i Pan Gawlowski w ubieglym roku dostali najmniej
érodków na swoje inwestycje.

Radny Stanislaw Baraúski powiedzial, ze wykaz przedstawiony przez Burmistrza

dotyczy podatku rolnego, a przecieL s4teí inne podatki. W Sudole jest ponad 30 podmiotów

gospodarczych.
Pan Bogdan Król poinf-ormowal, ze w projekcie budzetu s4 zaplanowane pieni4dze na

zadania zgtoszone wspólnie z radnym Sulkiem. Kiedy na drodze krajowej byl wypadek,
objazd bylprzez wieS (dwukrotnie),,przez co droga jest zniszczona.

Przewodnicz4cy Krzysztof Swietlik przypomnial, ze w ubieglym roku wnioskowal,
aby w pierwszej kolejnoéci remontowaó drogi bardziej obci4zone i bardziej zniszczone.
Czasem remontuje sig drogp tam, gdzie se 3 - 4 domy. Radni powinni objechaé drogi, które
maj4 byó realizowane i zastanowió sig skqd wzi4ó parg zlotych na drogg w Potoku.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Teofil Spk popiera Pana Swietlika. Droga Raków - Gozna
- Mokrsko jest w bardzo zlym stanie i koniecznie trzeba j4 zrobié. Droga Ignacówka -

Podlaszcze na odcinku 200 metrów jest zniszczona i nieprzejezdna i koniecznie trzeba iq
zrobié. Pan Sgk proponuje, aby Burmistrz znalazl pieni4dze w inwestycjach miejskich
zarówno na ten cel jak i na drogg w Potoku.



Radny Jan Zigbiúski PrzYPomnial,
byli w miejscach, w których najbardziej

J

ze Potok to 4 solectwa. Podczas objazdy radni nie

potrzebny jest remont, poniewaZ tam sig nie da

dojechaó.
przewodniczqcy Krzysáof Swietlik przyznal racjg Panu Zigbiúskiemu; przypomnial,

ze w ubieglym roku i zaplanowanych na jego teren 50 000 zostalo 35 000 - czgéciowo za

jego zgod-q. pan Swietlik uwaza, ze w bie24cym roku nale2y jak najwczeÉniej oglosió
"pt-t"tutgina 

inwestycje drogowe migdzy innymi ze wzglgdów finansowych'

Burmistrz Leszek kapcia powiedzial, ze wlaÉnie dlatego sesja budzetowa jest

w lutym. W ubieglym roku na drogipowiatowe zbud2etu gminy bylo ptzeznaczone 250 000

zl. Ñie wiadomo, jaki priorytet na drogi bgdzie ze strony Starostwa w bie24cym roku.

W ubieglym roku iylo 
^ 
wigóej niZ zaplanowano, na co niew4tpliwie mial wptyw fakt

urno.".niu szpitalowi podatku w wysokoéci 248 000 zl. Gdybyémy mieli ten dochód

moglibyémy przeznaazyé go na inwestycje'
przewodni 

".q"y 
Krzysztof Swietlik powiedzial, ze jest to nasza placówka; musimy

o tym pamigtaó i jej bronió.
Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, Ze w tym roku juz nie bpdziemy mogli

umorzyó podatku szpital,owi, poniewaz wyczerpali ustawowy limit pomocy

publicinoprawnej. Je2eli obronimy te 280 000 zl mozemy rozmawiaó, co dalej. Mieszkaricy

Podlaszcza zal4 siq, ze u nich przezwiele lat nic nie zrobiono'

Wiceprzewodniczqcy ieofil Sgk powie dzial, 2e Starostwo nie dofinansowalo drogi

w Ignacówce.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze gdybyémy mieli wigcej Srodków moglibyimy

to robió we wlasnym zakresie - podobnie jak w innych gminach. Mamy bardzo duzo

wlasnych zadah, nie tylko na, wsi ale równiez w mieÉcie, gdzie teZ blwa róznie'
przewodn ictqcy Krzysztof Swietlik uwaLa, 2e nale2y braó pod uwagg natpzenie ruchu,

ale równieZ to, 2e w XXI wieku nie wszpdzie dojedzie karetka pogotowia.

Wiceprzewodnicz4cy Teofil Sgk uwaza, ze drogi zniszczone w wyniku objazdów

spowodowanych wypadkami drogowymi powinny byó remontowane z funduszu

województwa.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e wszyscy liczyli na érodki z ZPORR, jednak

102 samorz4dy upomnialy sig o ie Srodki - a jest ich niewiele. Musimy byó przygotowani

do Funduszu 
-spojnosci, 

bo mamy du2e szanse. W budzecie jest zaplanowane 120 000

naoczyszczalniq, ubyS.y mogli rozpoczqó procedurg przetargow4. W trakcie roku moze siQ

duzo idarzyó; jezeli bgOrie moztiwóS¿ bqdziemy naprawiaó tluczniem drogi, na których nie

ma du2ego ruchu (np.w Potoku).
pizewodni 

"iq"y 
Krzysztof Swietlik prosi Burmistrza, aby,przy przetargach wzi4ó pod

uwagg, jakim sprzgtem dysponuje potencjalny wykonawca. Pan Swietlik pyta równie2, co siq

dziele z Eurouboj niq; czy s4 prowadzone rozmowy na temat minioczysz czalnl

Burmistrz Lószek Kapcia odpowiedzial, 2e w Euroubojni dzieje sig duzo, m. in.

Koriczy siE zakladanie linii ubojowej. W sprawie oczyszczalni toczQ siQ postqpowania

ztriqzáne z wykupem gruntów. ozieki tej inwestycji wlaóciciele mogq otrzymaÓ cenp, której

w zadnym innym przypadku by nie dostali. Wykorzystujq to i chcA zrobió interes Zycia.

Nalezy pamiptáe, zL niewielu jest ludzi, których tak jak Pana Dudp staó na ryzyko zwi4zane

,tred¡em i dzialalnoéciq goipodarczq,. U nas jest tak, ze cokolwiek siQ zaczyna, ludzie

zaczynajq przeszkadzaó. Oczyszczalnia jest na etapie pozwolenia na budowg. Myé19, ze

.r".*ro*y termin oddania do u2ytku jest realny. Mozemy jechaó i obejrzeó tq inwestycjg.

Komisja przyst4pila do glosowania wniosków:

Wniosek Radnego Stanislawa Barahskiego:



Wilanów.
Wniosek przyjqto jednogloÉnie.

Wnio sek radnego lana Zigbihskiego

Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

Pkt 6 porz4dku sesji.
Sprowozdanie z pracy Bttmistrza miqdzy sesiami.

przewodniczqcy Krzysztof Swietlik poprosil o wyjaénienie pkt. 4 i 28 inforrnacji

z pracy Burmistrza.
Burmistrz Leszek Kapcia odnoénie pkt 4 wyjaSnil, 2e chodzi o dzialkQ u2ytkowan4

rolniczo; umowa nie zostala podpisana. Odnoinie pkt 28 Burmistrz wyjaénil, ze koniecznosó

obwieszczenia wynika z przepisów - taka jest procedura'

Wiceprzewodniciqcy nu¿V Teofrl Sgk poprosil o wyjaénienie pkt 19 Informacji. ..

Burmistrz wyjaSnii,-Zeto równiez jest grunt uZltkowany rolniczo; cena wynosi 0,1 zl

za T m2.Dzialka tá polozona jest w kierunku Piasków, za ulicq Wiejskq za amentarzem

zydowskim.

Pkt. 15 porz4dku sesji.
Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na zamianq nieruchomoSci komwnlnej

n a n i e r u c homo s ó s t anow i qc q w sp óln' I a sno S é o s ó b fi zy c zny c h'

Uwag nie zgloszono.

Pkt. 16 porz4dku sesji.
Uchwalá w sprawie iyratenia zgody na wydzier2awienie nieruchomoici komunalnei na okres

dht|szy niz trzy lata.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil, 2e chodzi o Pana Bolwiúskiego' który chce

rozbudowaó obiekt w zwi4zku z czym musi spelnió wymogi formalne. Jest to nasz obiekt.

Podci4gngliómy tam wode, ,o poá*yrszylo jego wartoéó. Pan Bolwinski chce uzyskaó

dodatkówe fundusze. Bgdziemy mieli zysk z czynszu, a po jakimÉ czasie przeidzie to na nasz4

wlasnoÉó. Jest umowa najmu, Íeraz trzeba bedzie j4 zweryfikowaó' KazdA umowQ mo2na

wypowiedzieó z odpowiednim wyprzedzeniem. Bez zgody Rady nie ma mozliwoSci

spr zedu2y tej nieruchomoéci.

Pkt. 17 porz4dku sesji.
Uchwatá w spraw,ie zamianr utworzeniq spüki z ograniczonq odpowiedzialnoSciq.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowat. ¿e po kontroli z RIO zarzucono, i¿ forma

prawna zakladujest nieprawidlo*u. Zobowiqzano do przeksztalcenia. W materialach macie

bañstwo wszyst{ie za i przeciw. Za formqspólki przemawia to, 2e zaklad dziata\by w formie

spolki pru*á handlowlgo. Gmina nie ponosilaby odpowiedzialnoéci za zobowiqzania

)
.,

)
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zal<Naú). Ze strony pracowników bpdzie presja, aby utrzymaÓ zaldad w formie zakladu

bud2etowego, poni.*aZ ta forma jest wygodniejsza dla pracowników. Spolka bytaby ze 100
yo udzialeá gminy. Rada nadzorcza spolki bylaby straznikiem finansów kontrolujqcym

dzialalnoéó i odpowiadaj4cym za dzialania finansowe. Na dzieú dzisiejszy w Polsce ta forma

przewazaw tego typu rát táOach. Posiadany majqtek i wysokoiÓ przeplywów finansowych s4

,byt drrr" dla gospodarstwa pomocniczego. Ta uchwala jest uchwal4 intencyjnQ pozwalaj4cq

na podjpcie prJ."dury przygotowawczej. Maj4tek do spolki mo2na wnieSÓ aportem. W spólce

inicrej üedq sip tsrtátto*:a¿ koszty. Szereg elementów-wptynie na poprawp funkcjonowania

zaHadu.
Radny Stanislaw Baranski uwaia, 2e z iednq strony pozbywamy sig klopotu,

a z drugiej strony i tak bqdziemy go mieli. Z chwilq przekszfú,cenia zakladu w spólkq musimy

powolai iadg nadzorczq. której tizeba bqdzie zaplacié pobory. Gmina doplaca do wody' gdy

iudzie nie plác4. Gdy bgdzie lpolka, nie zrezygnuje z tych pienipüy. Ptzy formie zakladu

bud2etowego te pieniqdze wróc4 do nas i to my zdecydujemy jak je wydaó. Poza tym odpada

im podatek.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil, 2e spolka równiez bpdzie musiala ptaciÓ podatek-

Nie bgdzie plació podatku 
- 
dochodowego od amortyzacii, ale bpdzie musiala odnawiaó

maj4tek. Sp&ta ma obowi4zek osi4gaé zysk. Bqd4 mogli sami zaciryaó zobowiqzania

i nálicza(, zyski. Cig2ar inwestowania bgdzie scedowany na spó1k9. Nie bqdzie zbyt du2ei

swobody w ustalaniu cen wody. Po to bgdzie Rada Nadzorcza'
Radny Stanislaw Baraúski przyznal racjg Burmistrzowi, ze spólka musi osi4gaó zysk

iwyraz\l obáwy, Le zrob\ to kosáem ceny wody, która w Jgdrzejowie jest najdrolsza. Rada

nie bgdzie mieó na to wptywu. Pan Barañski poinformowal, ze Komisja Ptewizyina lprzy

jednym glosie wstrzymujqcym/ jest zgPrzeksnalceniem w zaklad budzetowy.
przewodnicz4cy-Krzysztof Swietlik zapyta| z jakich órodków bpd4 realizowane

inwestycje wodoci4gowe - np. wymiana rur azbestowych w Zagaiu'
Burmistrz Liszek Kapcia uwaaa,2e woda zlych rur mo2e byÓ lepsza niz w mieicie.

Azbest jest szkodliwy wtedy, gdy pyli. Te rury s4 przecie2 mokre, poza tym pfzez tyle lat

na pewno zaszly kamieniem
przewodniczqcy Krzysztof Swietlik vwa2a, 2e po wejéciu do Unii nale|y spelniÓ

odpowiednie normy i kiedyS ttzeba bpdzie to zrobiÓ.
Burmistrz Leszek Kapcia uwa2a, ze gdyby woda z tych rur byla zla Sanepid dawno by

to zamkn4l. Wipksze zagloZenie majq pracownicy Urzgdu, w którym sq plytki PCV

wykonane na bazie azbestu.
Radny Krzysztof Swietlik powiedzial, ze pigó lat temu leciala czerwona woda i mimo

badari Sanepid ani nie zamkn4l, ani nie dal wyników badania na piÉmie, mimo, ze normy byly

przekroczone I O-krotnie.
Burmistrz Leszek Kapcia uwaia, 2e nale2y zapomnieó o tych czasach. Teraz Sanepid

jako niezalezna instytucja paústwowa w takich przypadkach zamyka ujQcia wody, bo to jest
"za 

duzaodpowiedziatnoS¿.-W sprawie cen wody chroni nas zwykla uczciwoéó. Je2eli zaklad

budzetowy wyka'2e koszty, albó musimy podnieéó cenq wody, albo dotowaÓ. Jezeli spólka

bgdzie miala niegospodarnosé - nie podniesiemy cen wody bez wzrostu kosztów.

Radny Ján Ziebiiski powiedzial, 2e ma uwagi i wqtpliwoSci,. ale celowoSÓ

przeksztalc*niu * spolkg chyba jest, skoro fachowcy stoj4 na takim stanowisku. Powinniémy

to rozwaZyó. PowinniÉmy te| pozbyó sig konserwatywnego podejscia do tej sprawy,

a Burmistrz i kierownik ZwiK powinni rozwiaó nasze w4tpliwoéci.
Burmistrz Leszek Kapcia przyznal,2e sam ma w4tpliwoÉci. 7 lat pracowal w spolkach

i wie jak one wyglqdaj4. P-owodzenie spolki zale|y od ludzi, którzy tam bqdq pracowali.

Zadaniem gminy bgdzie nadzor nad spólkq. Ryzyko zawsze trzeba bpdzie ponieéó. Ceny

wody zaleüqod kosztów, bo to one determinujq ceny.
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Wiceprzewodnicz4cy Rady teofil Sgk uwaza, 2e w tej sprawie nale2y byó ostroznym,

bo chodzi o przekazanie maj4tku. Pan Sgk uwa2a, 2e naleiy wstrzymaó sig z podejmowaniem

tej uchwaly do czasu, az kierownik wyjaÉni wszystkie w4tpliwoSci.
" 

Raány Stanislaw Baraúski powiedzial, i2 wie, ze Burmistrz jest zwiqzany terminem

pfzezR[O, ale Pan Sgk ma racjg. Przeks¿alcaj4c oddajemy maj4tek, a nic nie wiemy'

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e w ci4gu pol dnia mo2na sig zapoznaó

ze wszystkimi informacjami.
Radny Stanislaw Baraúski stawia wnioski:
1. Aby Pani Skarbnik przedstawiia informacjg, jakie Srodki finansowe poszly

nu ZWif z budzetu gminy w ci4gu ostatnich 2lat - wszystkie umorzenia itp.

Z. Aby Kierownik Lato przedstawil wszystkie dochody (nie w procentach tylko

kwótowo) w rozbiciu na poszczególne pozycje np. za liczniki, od

ryczaltowców itp.
Nie wiemy co kierownik zrobil z pienigdzmi, które tam poszly.

Burmistrz Leszek Kapcia obiecal, ze taka informacja zostanie przygotowana- Nale2y

pamigtaó, ze kontrola nie wykazala nieprawidlowoSci. Na ten temat wszystko wiemy, bo od

i"go ia sprawozdania. Finanse publiczne se sprawq jawn4; naleiy sig posilkowaó wynikami

kontroli.
przewodni czqay Krzysztof Swietlik powiedzial, 2e kaidy ma jakieé w4tpliwoSci i ma

do tego prawo. Nalezy sig rozejrzeó i zastanowió; radny Ziebiiski ma racjg.

Burmistrz Leizek Kapcia powiedzial, 2e im wigcej bgdziemy mieli wiadomo$ci, tym

wigcej bgdzie w4tpliwoéci. Ta uchwala, to uchwala intencyjna. Do podjQcia ostatecznej

decyzji bgdziemy mieli czas na wyjaánienie wszystkich wqtpliwo$ci.
Przewodnicz4cy Krzysztof Swietlik powiedzial, ze na pewno sQ w naszym

wojewódawie zaklaiy, ttOrá sig przeksztalcily. Niech kierownik przedstawi sytuacjq tych

zakladów.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e w piémie, które radni dostali od kierownika

jest wszystko wyjaúnione. Kierownik zapewne tez ma wqtpliwoéci z róZnych powodów.

W proponowanym rozwiqzaniu najwaZniejszy jest aspekr wlaicicielski: decyduj4cy glos ma

gmina.

Pkt. 18 porz4dku sesji.
Uchwatá w 

- 
sprawiá desygnowania przedstawicieli organu prowadzqcego do komisii

konkursowe¡ áta wylonienia kan$tdata na stanowisko tfu¡rektora Szkoly Podstctwowei

w Rakowie.
Radny lan Ziqbihski poinformowal, 2e Komisja Oéwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki

Spolecznej pioponujedesygnowaó naczelnika KoSmidra, Przewodniczqcego Komisji Oéwiaty

oiaz Wicáprzewodniczqcego Rady Józefa Kgdrg ze wzglgdu na to, iz ma wyksztalcenie

nauczycielskie.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Teofil Sek *w zwiq-zku z tym, iz konkurs dotyczy

stanowiska dyrektora w szkole lez4cym w jego okrggu wyborczym- chcialby byÓ czlonkiem

tej komisji.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e arganem prowadz4cym dla szkól jest gmina.

Zasadnejest, aby w tej komisji byl ktoé z GZOSiP, poniewaz potrafi ocenió pod wzglgdem

merytorytznym. Dotychczas z roanych powodów wymieniono 9A Yo dyrektorów i udalo sip

wybraó osoby, z którymi nie ma problemów.
Radny Jan Ziebiúski uwala, 2e je2eli Burmistrz przedstawi kandydatów, Rada chyba

sig przychyli.



Pkt. 19 porz4dku sesji.
{.lchwatá w sprawie tihuidacji Szkoly Podstqwawej w Brusie na rzecz przeksztalcenia tei2e

szkoly w F-iliq Szkoly Podstqwowej w Rakowie.
Uwag nie zgloszono.

Pkt. 20 porz4dku sesji.
(lchwatá w sprawie tikwidacji Szkoty Podstawowej w Zagaju na rzecz przeksztalceniq teiie

szkoly w F-iliq Szko$ Podstaw'owei Nr 2 w Jqdrzeiowie.- 
Radny Jan Zigbiiski poinformowal, 2e Komisja OÉwiaty poparla ten sposób

oszczgdnoÉci, poniewaz w zaden sposób nie odbija sip to na dzieciach.
Przewodniczqcy Krzysztof Swietlik zapytal,jak na dziÉ wygl4da sprawa brakuj4cych

w budzecie órodków na oéwiatP.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial,2e chce obronió ten budzet. JeSli bqdzie trzeba

zrobi to kosztem opieki spolecznej.
Radny Jan Zipbiriski przypomnial, 2e Pan Robak wykazal oszczqdnoSci, ale

faktycznych zapisanych rozwiqzaú nie ma.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Teofil Spk zapty''al, czy dyrektor, hóry przejmie filip

bedzie mia\ z tego tytufu podwyzkg.
Burmistrz leszek Kapcia odpowiedzial, 2e bqdzie to drobna kwota w dodatku

funkcyjnym.

Pkt. 21 porz4dku sesji.
Llch**atá w sprav,ie zapewnienia warunków do osiedlenia siq w Polsce rodziny repatriantów

z Kazctchstanu.
Uwag nie zgloszono.

Pkt.22 porzqdku sesji.
Uchwutá w 

- 
sprawie wspólpracy Gminy Jqdrzejów ze spolecznoiciq lokalnq miasta

Re i chenbach am ['ogot land (Repub li ka Fe deralna Niemi e c).

Uwag nie zgloszono.

Pkt. 23 porz4dku sesji.
Sprawoidanii z tvy,kánania gminnego programu profilak4tki i rozv'iqzy*-ania problemów

átkohotowych w roku 2001 uchwalonego uchwalq nr WIL'183,'A1 Rady Mieiskiei

w Jqtlrzejowie z dnia 29. 0 I . 2001 r., zmienionego uchwalq Nr XX,'201."01 z dnia 28. 01. 2001

r. i uclwalq Nr XXWII,'252'01 z dniq 9. I2. 2001 r.
Radny Jan Zigbinski - jako czlonek Gminnej Komisji Rozwi4zywania Problemów

Alkoholowych - poniewaz padaly pytania, powiedzial, 2e wynagrodzenie czlonka GKRPA

wynosi miesigcznie 57 zl netto. Komisja spotyka sip czasem I raz w miesi4cu, a czasem 3

razy w miesi4cu. Osoba prowadz4ca dokumentacjp otrzymuje 300 zl miesigcznie.

Uwag nie zgloszono.

Pkt.24 porz4dku sesji.
(lchwatá w sprawie gminnego programu proflaktyki i rozwiqz¡wania problemów

alkoholowych na rok 2A05.
Uwag nie zgloszono.

4d .3 .
Sprawy róZne.



Radny Stanislaw Baraóski wnioskuj e,
utworzenia spólki z o.o. bylo jawne. i imienne

8

aby glosowanie nad uchwal4 w sprawie zamiatu

na sesji widaó jak kto glosuje
o odczucie spoleczeústwa. Niech

Przewodni czqcy Krzysztof Swietlik powiedzial, ze
Radny Stanislaw Baraiski powiedzial, 2e chodzi

kuzdy wie jak kto glosowal.
Komisja przy obecnoíci 5 radnych przystqpila do gtrosowania wniosku:

Z a - 2
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 3

Radny Bogdan Król zapytal Burmistrza do kogo powinien siQ zwrociÓ mieszkaniec

o pozwolenie na wycigcie drzew przy drodze powiatowej.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial,2e do zarzqdcy drogi, czyli do powiatu'

Radny Bogdan Król powiedzial, ze mieszkaicy pytaj4 dlaczego dzieci zChorzewy

s4 dowozone do szkoty w Jgdrzejowie, skoro jest szkola w Przqslawiu.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial., Ze sytuacja ta wynika z niezgody mipdzy

lokalnymi spolecznoéciami.
Radny Bogdan Król zwróctl uwagQ, 2e w Prz4slawiu wl4czniki oéwietlenia

s4 ustawionena nieodpowiednie godziny, a w przypadku braku prqdu zegary siq przestawiaj4.

Burmistrz Leszek kapcia odpowiedzial, 2e w sprawie oiwietlenia ulicznego poszukuje

nowych rozwiqzahi podejmuje dzialania zmietzaiqce do oszczpdno$ci'

Na tym posiedzenie zakoiczono o godzinie 1130.

ftotokolov,ala
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Przewodniczqcy Korpi si i Rolnictwa
i Integracii z Uniq!'uroPejskc¡

Krzysztof Sw,ietlik
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